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ZÁPIS Z 1. ZASEDÁNÍ 
DOBROVOLNÉHO SVAZKU OBCÍ POLICKA 

V ROCE 2021 
konaného dne 23.února 2021 v 9.00 hod. 

v obci Police nad Metují, ve velké zasedací místnosti MěÚ. 
 
Přítomní členové: Ing. J. Beran, Mgr. M. Maroul, Ing. M. Šrůtek, B. Klímová, V. Friml, J. 

Cibulka 
 
Omluvení členové:  P. Šubíř, Ing. J. Krtička 
 
Hosté:   
   
Zapisovatel : Martin Zeman 
 
Ověřovatel:   V. Friml 
 
 
 

Volba ověřovatele zápisu 
 
Navržený ověřovatel: Vladislav Friml 
  
Usnesení č.01/01/2021 

Výbor DSO Policka schvaluje Vladislava Frimla ověřovatelem zápisu.  
 Pro:  6 Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
Volba zapisovatele zápisu 
 
Navržený zapisovatel: Martin Zeman 
 
Usnesení č.02/01/2021 

Výbor DSO Policka schvaluje Martina Zemana zapisovatelem.  
 Pro:       6  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 
 

PROGRAM: 
 
1. Zahájení 
2. SDMB 
3. Projekt zeleně -financování, schválení podpisu smlouvy 
4. Kalendář Policko 2022 
5. Diskuze 
6. Závěr 
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1) ZAHÁJENÍ 
Předseda Ing. J. Beran přivítal přítomné, a představil navržený program.   
 

 
Usnesení č.03/01/2021 

Výbor DSO Policka schvaluje navržený program.  
 Pro:  6 Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 

 
2) SDMB 

Téma zahájil Ing. Beran informacemi. Ze svého pohledu vidí za poslední 2 roky  
významný posun ve fungování SDMB. Problémem je obcházení správní rady ze strany 
ředitele SDMB Milana Brandejse. V návaznosti na tento dlouhodobý problém Ing. Beran 
požádal přítomné o názor na požadavek na personální změnu na pozici ředitele SDMB. 
S tímto požadavkem všichni přítomní souhlasili.  

 
Usnesení č.04/01/2021 

Výbor DSO Policka pověřuje své zástupce ve správní radě SDMB hlasováním pro 
změnu na postu ředitele SDMB.  
 Pro:  6 Proti: 0   Zdržel se: 0 
  
 SDMB aktuálně řeší problém financování z důvodů končících projektů. Ing. Beran je 
pro udržení současného týmu a ve spolupráci s DSO Broumovsko hledají finance. Město 
Police by mělo přispět částkou 50 000 Kč, město Broumov 100 000 Kč. Podmínkou u města 
Police n. M. je vystoupení z Kladského pomezí. Městys Machov z Kladského pomezí 
vystoupil již v prosinci 2020 z důvodu zaměření jiným směrem – Policko je na okraji zájmu.  
 V rámci jednání pracovní skupiny SDMB se řeší návrhy možného financování do 
budoucna, odvádění části poplatků z pobytu od jednotlivých obcí do fondu destinace a odvod 
1 Kč za každého návštěvníka Adršpašských a Teplických skal pro SDMB.  
 
Klímová – nelíbí se jí struktura SDMB, při změně ředitele je pro změnu stanov a struktury – 
aby každá obec byla členem SDMB samostatně a měla možnost sama hlasovat a případně 
také vystoupit 
Cibulka – souhlasí, pro Českou Metuji aktuálně nevidí přínos  
Friml – pro Velké Petrovice SDMB také nemá významný přínos, ale souhlasí s potřebností 
této organizace a apeluje na solidaritu v území  
 
Beran – informoval o uskutečněném auditu v SDMB za rok 2019, auditora vybírala SDMB; 
dále informoval o nabídce společnosti ESOP k auditu od DSO Policka, schválenému na 
minulém zasedání. 
Klímová – je pro audit za rok 2020 
Friml – souhlasí 
Beran – navrhuje zkontrolovat ještě rok 2019, kdy byla v SDMB vratka dotace na KHK, a tím 
také prověřit práci najatého auditora 
 
Usnesení č.05/01/2021 

Výbor DSO Policka schvaluje uskutečnit audit ve Společnosti pro destinační 
management Broumovska za roky 2019 a 2020, schvaluje cenovou nabídku na tento audit od 
společnosti ESOP daňová a účetní kancelář, s.r.o. a pověřuje předsedu Ing. Berana podpisem 
smlouvy.  
 Pro:  6 Proti: 0   Zdržel se: 0 
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3) PROJEKT ZELENĚ 

Aktuální stav projektu Výsadba zeleně na Policku II je takový, že je vybraný  
dodavatel – vítěznou firmou je Arboristika okrasné zahrady s.r.o. z Velkého Poříčí. Nyní běží 
lhůta pro možné odvolání ostatních účastníků, následně bude podepsána smlouva.  
 M. Zeman otevřel otázku financování tohoto projektu – ve smlouvě jsou navrženy 
měsíční platby faktur za aktuálně vykonanou práci. Cena projektu je 1 081 555,78 Kč vč. 
DPH. Je vhodně vyjednávat úvěr, revolving, nebo projekt zafinancují obce? Část projektu 
v Bělém bude realizovaná na podzim 2021, Bezděkov na jaře 2022.  
 
Beran – navrhuje prověřit možnost financování od KB, zjistit jaké by byly úroky a další 
podmínky; primární je podle něj financování ze strany obcí, ve kterých proběhne realizace 
Maroul – připravují rozpočet, prověří vlastní možnosti financování, popř. úvěru u banky a 
následně se ve spolupráci s Ing. Krtičkou vybere nejvýhodnější varianta  
 
Usnesení č.06/01/2021 

Výbor DSO Policka pověřuje Ing. Berana podpisem smlouvy s vítězem výběrového 
řízení. Dále pověřuje M. Zemana zjištěním možností úvěru a podmínek od KB a.s. 
 Pro:  6 Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 
 
4) KALENDÁŘ 2022 

M.Zeman se zeptal starostů na zpětnou vazbu k aktuálnímu kalendáři Policko 2021– 
zachovat stávající formát, přidat nebo ubrat informace? Jaké zvolit příští téma?   
 
Klímová – letošní kalendář je povedený, informace díky COVID-19 sice smysl mít nebudou, 
ale rozhodně budou přínosem do budoucna; je pro zachování formátu fotek krajin a navrhuje 
oslovit Jana Pfeifera na focení dalších fotografií 
Friml – je pro, navrhuje fotky krajin a jednu zajímavou fotku z každé obce 
 
M. Zeman osloví J. Pfeifera a zjistí, zda-li by byl ochotný poskytnout a nafotit fotografie pro 
kalendář Policko 2022. Dále zazněly návrhy na kalendáře další – porovnávací fotky stejných 
míst staré x nové, místní fotografové.  
 

 
 

5) DISKUZE 
 
 Beran – informoval o proběhlém testování na Covid-19 v Pellyho domech a upozornil na 
další termín této akce v pátek 26.2.2021 

- Police n. M. bude testovat školku kvůli potvrzené nákaze učitelky 
- Očkování seniorů praktiky na jednom místě aktuálně není možné, díky centrálnímu 

řízení očkování nejsou možnosti a chybí vakcíny. 
Cibulka – v České Metuji již mají seniory, kteří měli zájem, naočkované; zjistili zájem mezi 
seniory, zařídili termín i dopravu na očkování  
  
Beran - tlumočil poděkování od Výravských za odeslanou podporu na přípravu nového 
pediatra – ten se prý připravuje bez problémů, spolupráce s ním je dobrá 

- Informoval o odpovědi ze SŽDC ve věci rekonstrukce vlakové zastávky ve Žďáru nad 
Metují – SŽDC umístí v dohledné době požadovaný stojan na kola, ale rekonstrukce je 
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v plánu v horizontu 2 – 3 let 
- Dušan Janák oslovil DSO jako potenciálního partnera v otázce sociálního výzkumu na 

téma soužití s vlky, který propojí země Visegrádské čtyřky, DSO by mělo zajistit 
formální podporu výzkumu; bude probíhat od července 2021 do listopadu 2022 

- Informoval o zrušení sobotní otevírací doby České pošty v Polici nad Metují od 
1.3.2021. 

- V Polici n. M. je od 2.2.2021 otevřeno nové vietnamské bistro v Pellyho domech 
 
 
 
6) ZÁVĚR 

Příští veřejné zasedání se uskuteční dle aktuální epidemiologické situace, v Polici nad 
Metují, termín bude stanoven, nejdéle však 23.5.2021.  
 
 

 Ing. Beran poděkoval přítomným a ukončil zasedání.  
 
 
 
 

Zapsal: Martin Zeman 
                 V Polici nad Metují 23.2.2021 

 
 
 
 
 
…………………………………………..        …………………………………………... 
 Ing. Jiří Beran V. Friml 
 předseda svazku ověřovatel 


